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Fråga till kommunfullmäktige 

Angående nedläggningen av profilklasser på Folkungaskolan. 

Folkungaskolans ledning har nyligen beslutat att lägga ned sina profilklasser. Fyra 
av sju klasser är idag profilklasser på skolan. Förändringarna gäller för de nya 
eleverna som börjar i årskurs 7 till hösten. Eleverna ska blandas och det ska inte 
finnas några rena profilklasser enligt rektor på skolan. 

Beslutet verkar grunda sig i ambitionen att uppnå ökad jämlikhet och integration, 
men slår enligt vår mening fel. Estetiska inriktningar har en relativt låg status i 
majoritetssamhället. Risken med omläggningen är att berörda elevers konstnärliga 
utrymme minskar om en majoritet i klassen inte förstår eller har intresse för 
musik, dans, teater och konst. Ytterst kan konsekvensen bli att färre elever väljer 
att satsa på konstnärliga inriktningar högre upp i åldern. På sikt utarmar det 
kvalitén inom våra konstnärliga institutioner. Beslutet visar att konst och kultur 
inte värderas speciellt högt, jämfört med mer ”vanliga” yrken.  

Vi kristdemokrater anser att kultur genom olika konstnärliga former är bärande 
element i samhället. Kultur når andra rum i människan än tekniska innovationer 
och samhällsbärande funktioner. Vi måste våga skapa utrymme och uppmuntra de 
ungdomar som söker konstnärliga uttrycksformer. Det gör vi inte genom att 
montera ned de kulturella profilerna på våra skolor. 

Mot bakgrund av ovanstående vill vi få svar på: 

• Vill styret generellt ha profilklasser i vår kommun framöver?  

• Kommer styret att agera för att stoppa nedläggningen av profilklasserna på 
Folkungaskolan?  
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